

濱華中學

2024 年第二学期期末考试时间表（初中）

2024 Semester 2 Final Examination Schedule (Junior)

语文科试卷一（写作）					
		16/10（三）WED		17/10（四）THU	
初一、初二 J1, J2	9:30am-11:10am		1:30pm-3:10pm		9:30am-11:10am
	英文试卷一 English Paper 1		国文试卷一 BM Paper 1		华文试卷一 Chinese Paper 1

	28/10（一）MON			29/10（二）TUE			7/11（四）THU			8/11（五）FRI		
	7:40am-8:40am	9:05am-10:35am	11:15am-12:45pm	7:40am-8:40am	9:05am-10:35am	11:15am-12:45pm	7:40am-8:40am	9:05am-10:35am	11:15am-12:45pm	7:40am-8:40am	9:05am-10:35am	11:15am-1:15pm
初二 J2	地理卷一 Geography Paper 1	地理卷二 Geography Paper 2	国文卷二 BM Paper 2	科学卷一 Science Paper 1	科学卷二 Science Paper 2	英文卷二 English Paper 2	历史卷一 History Paper 1	历史卷二 History Paper 2	华文卷二 Chinese Paper 2	数学卷一 Mathematics Paper 1	数学卷二 Mathematics Paper 2	美术 Art
初一 J1	历史卷一 History Paper 1	历史卷二 History Paper 2	华文卷二 Chinese Paper 2	数学卷一 Mathematics Paper 1	数学卷二 Mathematics Paper 2	英文卷二 English Paper 2	科学卷一 Science Paper 1	科学卷二 Science Paper 2	国文卷二 BM Paper 2	地理卷一 Geography Paper 1	地理卷二 Geography Paper 2	美术 Art

备注 Remarks:

- 16/10（三）3:10pm-3:20pm 放学后班务时段班导师无需进班。
16/10 (Wednesday) 3:10pm-3:20pm form teacher does not need to enter the class.
- 23/10（三）放学后班务时间排考场。
23/10 (Wednesday) 3:10pm starts cleaning and setting up examination room.
- 试卷一和试卷二之间均有 25 分钟的暂停时间，当试卷一收齐后，考生可留在考场。考前 5 分钟，全体考生就座。
There is a 25 minutes rest time between paper 1 and paper 2 of each subject. Candidates are allowed to stay at respective classes when paper 1 are collected.
5 minutes before the exam start, candidates must be ready in the respective classes.
- 考生不可提早交卷离开考场。若考生上厕所，需交卷后才可上厕所。
Candidates are **NOT ALLOWED** to submit answer sheets before the exam time ends or leave the exam room early. Candidates must complete and hand in their answer sheets before going to the washroom during the exam.
- 缺席考试的学生，务必于返校当天到教务处填写缺席表格，并附上相关正本证明文件（病假单 / 医生证明函 / 新冠病毒检测报告 / 死亡证书副本）。
Students who are absent from the examination must visit the Academic Affairs Office on the day of their return to school to complete an absenteeism form and provide relevant original supporting documents (sick leave certificate / doctor's note / COVID-19 test report / copy of death certificate).
- 凡在考试期间因确诊新冠病毒的学生，务必到诊所进行 RTK 检测，并将检测报告交至教务处。若无医生的检测报告，该考生的缺考科目将不进行分数调整。
Students who are diagnosed with COVID-19 during the examination period must undergo RTK testing at the clinic and submit the test report to the Academic Affairs Office. If there is no doctor's test report, the scores for the missed exam subjects of the student will not be adjusted.
- 学校考试期间学生不得申请特假参加校外考试（如钢琴考试、芭蕾舞考试等）或申请调整学校考试时间以迁就其校外考试。
During school exam period, students are **NOT ALLOWED** to apply special leave or request for change of date for external exam such as piano examination, ballet examination, etc.
- 科任老师的试卷须于 30/9 前交给科组长审阅；科组长于 4/10 前交给教务处审阅、印刷；影印室暂停印刷测验、学习单日期：4/10 至 10/10。期末考及总分分数输入截为19/11。
语文科试卷一交卷日期为 24/9 前交给科组长审阅；科组长于 27/9 前交给教务处审阅、印刷。
Final exam paper submission date: for respective leader review and approval before or on 30/9; for Academic Affairs Department approval and printing on or before 4/10. Languages subjects Paper 1 submission date: for respective leader review and approval before or on 24/9; for Academic Affairs Department approval and printing on or before 27/9. Deadline for final exam mark and total score entry on 19/11. Photocopy service will stop service on 4/10 until 10/10.